
Ciechanów, dnia    20    września 2017 r.   

 

       Pan  

Mariusz Stawicki 

       Radna Rady Miasta Ciechanów 
 

 

 

 

   

 Odpowiadając na zapytanie Pana Radnego, złożone dnia 31.08.2017r. na XXXIV sesji 

Rady Miasta Ciechanów, w sprawie wymiany nawierzchni ul. Tomaszewskiego,                 

uprzejmie informuję, że Wydział IMiOŚ Urzędu Miasta Ciechanów wykonuje naprawy 

ubytków ww. ulicy w ramach bieżącego utrzymania dróg publicznych gminnych                              

i wewnętrznych. Kompleksowy remont ulicy wiąże się z opracowaniem dokumentacji 

projektowo – kosztorysowej, a także z zerwaniem trylinki na całej długości ulicy                                  

i położeniem nowej warstwy asfaltu. Na dzisiaj, w związku z licznymi potrzebami na innych 

drogach gminnych oraz w związku z ograniczonymi możliwościami finansowymi, Urząd 

Miasta Ciechanów w bieżącym roku nie przewiduje kompleksowej budowy ww. ulicy. 

 

        Zastępca Prezydenta Miasta 

        /-/ Joanna Potocka - Rak 

 

 

 

 

 

 

Do wiadomości: 

1. Biuro Obsługi Rady Miasta wm. 

2. a/a. 
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